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A part de les meves opinions expressades en una altra intervenció, algunes de les quals 
coincideixen amb les expressades per l’IAEDEN, vull donar suport aquí a algunes de les seves 
aportacions, principalment les dues següents: 

1) Tendir a fer coincidir les zones de no pesca amb les Reserves Naturals Parcials, amb l’ 
única possible excepció de la pesca professional. Aquest era l’esperit de les primeres 
propostes que, a principis dels anys noranta, es van fer sobre el (llavors) futur parc per 
part d’institucions acadèmiques i ambientalistes, esperit que es va desvirtuar durant el 
tràmit parlamentari. És del tot necessari anar en aquest sentit, parcialment o del tot, 
també a causa de les exigències d’organismes internacionals. 

2) Considerar insuficient la vigilància que estableix el PRUG, i donar suport a la idea d’una 
guarderia pròpia del Parc 

 

Finalment, coincideixo amb l’apreciació de què existeix una sobrefreqüentació al Parc, i que cal 
gestionar-la d’alguna manera. Ara bé, es tracta d’un tema complex i molt menys estudiat que 
altres aspectes (busseig, fondeig...), i que, per tant, caldrà una reflexió profunda i un procés de 
diàleg específic. Per tal de no endarrerir la publicació del PRUG, proposo que es faci esment a 
un compromís ferm per endegar aquest procés de reflexió sobre les capacitats de càrrega 
zonificades del Parc pel que fa a la freqüentació per part de navegants esportius. 

 

 

 


